
Zápisnica 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 12.12. 2022 na Obecnom úrade 

v Smrdákoch 

 

Prítomní: Igor Denkóci, Ing. Ondrej Bederka, Ing. Ferdinand Antálek, Ing. Stanislav Perička,  

Mgr. Miroslava Poláková, Bc. Ľubomír Janík, Viera Ježová - poslanci OZ.  

 

Ospravedlnení: Ing. Zlatica Slováková – kontrolórka obce 

 

1.  Otvorenie 

Dnešné rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce, ktorá privítala všetkých 

prítomných.   

 

Za zapisovateľku určila: Mgr. Miroslavu Smoleňákovú – pracovníčku OcÚ. 

Za overovateľov zápisnice určila:  Bc. Ľubomíra Janíka, Vieru Ježovú.  

 

Dobrý večer vážení poslanci, srdečne Vás vítam na  dnešnom riadnom poslednom zasadnutí 

OZ. Podľa prezenčnej listiny konštatujem, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov 

a preto je dnešné rokovanie OZ uznášania schopné. 

Otvorenie týmto považujem za uskutočnené. 

2. Schválenie rozpočtu na rok 2023  a návrh rozpočtu na roky 2024, 2025 

     Starostka oboznámila prítomných s tým, že návrh rozpočtu na rok 2023 dostali poslanci 

mailom a je vyvesený na internetovej stránke obce aj na úradnej tabuli.       

Rozpočet je zostavený ako vyrovnaný a to znamená príjmy sa rovnajú výdavkom. 

Celkový príjem je vo výške 773.000,- €                     Výdavky: 773.000,- € 

Bežné príjmy: 666.400,- €                                           Bežné výdavky: 646.740,- € 

Kapitálové príjmy: 40.000,- €                                     Kapitálové výdavky: 99.000,- € 

Príjmové finančné operácie:  66.600,- €                     Finančné operácie: 27.260,- € 

Stanovisko k návrhu rozpočtu Vám pani kontrolórka zaslala. Ak nemá nikto žiadnu  

pripomienku k návrhu rozpočtu či k stanovisku hl. kontrolórky poslanci pristúpili 

k hlasovaniu.  Stanovisko tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice.  

Do  tohto bodu teba ešte vziať na vedomie návrh rozpočtov na roky 2024, 2025 aj tieto sú 

navrhované ako vyrovnané. 

Rozpočet na rok 2024 je naplánovaný na sumu: 725.000,- €  a pre rok 2025  je  naplánovaný 

na sumu:  723.000,-  € 
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 Rozpočet na rok 2023 a aj rozpočet na najbližšie 3 roky tvorí neoddeliteľnú súčasť tejto 

zápisnice. 

Chcem len podotknúť že rozpočet je materiál, ktorý sa môže upravovať a meniť medzi 

jednotlivými položkami počas celého nasledujúceho roka formou úprav rozpočtu.   

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva prijali  

Uznesenie č. 28/2022 

v ktorom schvaľujú rozpočet obce Smrdáky na rok 2023 a zároveň berú na vedomie rozpočet 

na roky 2024 a 2025. 

 

Hlasovanie:     Za:    7 poslancov                         proti:   0                         zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté  trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

 

3.  Schválenie  VZN o miestnych daniach daň z nehnuteľností na rok 2023:  

Starostka informovala poslancov, že  sa opäť ako každý rok  znižovala sadzba dane zo stavieb 

a to za stavby na ostatnú podnikateľskú činnosť  na 3,9390 € za m2. Toto sme museli upraviť, 

aby sme pomaly odstránili nesúlad medzi najnižšou a najvyššou sumou, ktorá nesmie 

presiahnuť 10 násobok. 

Návrh na zvýšenie bol dane zo stavieb  bol 0,30 na všetky najnižšie dane z o stavieb. 

Súčasťou návrhu je tiež navýšenie dane na byty a nebytové priestory a to na 0,30 za m2. 

Poprosím návrh a dávam hlasovať.   

Kto je za aby sa prijalo VZN o miestnych poplatkoch, tak ako bolo predložené   

Hlasovanie:   za:   7           zdržal sa:    0         proti: 0 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí  prijali      

Uznesenie  č. 29 / 2022 

v ktorom schvaľujú  VZN o miestnych daniach  pre rok 2023. 

Uznesenie bolo prijaté  trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

VZN tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice. 

 

Ďalším schvaľovaným dokumentom  je VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na rok 2023.  

Po pracovnej porade bol návrh, že poplatok na  rok 2023 sa bude navyšovať na 29,- € na 

osobu. 
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Po hlasovaní konštatujem: Poslanci na svojom riadnom rokovaní obecného zastupiteľstva 

schválili VZN za komunálny odpad na rok 2023  v predloženom znení a prijali   

 

Uznesenie  č. 30 /2022 

v ktorom schvaľujú VZN o miestnych poplatkoch za komunálny odpad.  

VZN je súčasťou zápisnice.  

Hlasovanie:   za:   7           zdržal sa:    0         proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

 

    Starostka poslancov informovala, že zatiaľ ešte nie je podpísaný dodatok  s Technickými 

službami /TS/ na vývoz TKO, TS si navýšili 20%  na náklady spojené z ich vývozom podľa 

inflácie. Tá však bola menšia a preto sme na stretnutí s technickými službami aj  z ostatnými 

kolegami nesúhlasili čakáme na nový návrh dodatku.  

 

VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov  v školskej jedálni : táto zmena 

VZN je potrebná hlavne s vysokým nárastom ceny potravín, energií. Návrh od vedúcej 

školskej jedálne je 2. finančné pásmo. Poslanci nemali námietky a prijali 

Uznesenie č. 31/2022 

v ktorom schvaľujú výšku príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni a to od 

01.01. 2023. 

 

Hlasovanie za:  7  poslancov                   zdržal sa:  0             proti: 0 

VZN je súčasťou zápisnice a bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov. 

 

VZN o prideľovaní nájomných bytov: tu ide len o menšie úpravy, zmenil sa zákon a zvýšili 

sa limity zárobkov nájomníkov pre posudzovanie či spĺňajú, alebo nespĺňajú  limity pre  

pridelenie bytov.  

Poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a prijali 

Uznesenie č.  32/2022 

v ktorom  schvaľujú VZN o prideľovaní nájomných bytov. 

Hlasovanie:   za:  7 poslancov                       proti:   0                 zdržal sa:  0 

VZN tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice. 

VZN bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov. 
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 Smernica o poplatkoch za úkony a služby vykonávané Obecným úradom v Smrdákoch  

Starostka predložila poslancom návrh na zvýšenie niektorých položiek v tejto smernici ide 

hlavne zmena  pri prenájme spoločenskej miestnosti a pre zapožičanie riadu na podujatia.   

Poslanci nemali výhrady k predloženej smernici a k návrhu zmien a prijali  

Uznesenie č.  33/2022 

v ktorom schvaľujú smernicu o poplatkoch za úkony a služby vykonávané Obecným úradom 

v Smrdákoch tak ako bola predložená starostkou obce. 

Hlasovanie:    za: 7 poslancov                     proti:   0             zdržal sa: 0 

Smernica je súčasťou zápisnice a bola prijatá trojpätinovou väčšinou poslancov.  

 

DHZ územná organizácia sa obrátila na nás s prosbou o finančný príspevok na vyrobenie 

okresnej zástavy, ktorej súčasťou bude aj erb našej obce.  

Myslím si, že by sme mohli prispieť na výrobu tejto okresnej zástavy. Rozprávala som sa 

s predsedom nášho DHZ a oni by tiež prispeli . 

 

 Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali   

Uznesenie  č. 34/2022 

v ktorom schválili finančný príspevok DPO- Územnej organizácií Senica  na zhotovenie 

okresnej zástavy vo výške 100,- € 

 

Hlasovanie:     za:  7                 proti:     0               zdržal sa:  0 

 

 4.  Zrušenie VZN o podmienkach držania psov 

Starostka oboznámila poslancov, že  Okresná prokuratúra v Senici nás vyzvala k doručeniu 

VZN o psoch na kontrolu. Po ukončení kontroly  bola starostka podpísať a prejednať protokol 

o vykonaní previerky. Previerkou boli zistené porušenia zákonov a ostatných predpisov 

a nariadení. Dohodli sme sa tak, že prokurátorka nám nedá protest prokurátora, ale na 

zasadnutí zrušíme VZN o podmienkach držania psov a na niektorom s ďalších zasadnutí 

schválime nové, ktoré nebude v rozpore so zákonmi.   

Poslanci po preštudovaní protokolu o vykonaní previerky a prijali 

Uznesenie  č. 35/2022 

v ktorom  rušia VZN o podmienkach držania psov na území obce. 

Hlasovanie:   za:    7 poslancov               proti:   0                zdržal sa: 0 
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Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté trojpätinovou všetkých poslancov.     

 

5.  Inventarizácia:  

Keďže sa nám končí rok 2022 je potrebné navrhnúť členov jednotlivých inventarizačných 

komisií pre vykonanie Inventarizácie majetku za rok 2022 

Ústredná inventarizačná komisia bude pracovať v tomto zložení:  

            predseda ÚIK:  Igor Denkóci 

            člen ÚIK         Bc. Eva Milotová 

            člen ÚIK         Mgr. Miroslava Smoleňáková 

            člen ÚIK:       Ing. Zlatica Slováková 

 

          Dielčie inventarizačné komisie budú pracovať v navrhovanom zložení:  

 Objekt inventarizácie: Správa obecného úradu  

      predseda:  Igor Denkóci               

              členovia:   Mgr. Miroslava Smoleňáková, Bc. Eva Milotová 

 Objekt inventarizácie: Základná škola 

      predseda: Bc. Eva Milotová 

               členovia: Mgr. Mihálová Denisa, Mgr. Veronika Červínková 

 Objekt inventarizácie: Materská škola 

      predseda: Mgr. Mihálová Denisa 

               členovia:  Nikola Sabotová, Eva Chudá 

 Objekt inventarizácie: Školská jedáleň 

      predseda: Mgr. Miroslava Smoleňáková 

               členovia: Selecká Tatiana, Fojtlínová Jana 

 Objekt inventarizácie: Požiarna ochrana 

      predseda: Perička Stanislav ml. 

               členovia: Andrej Guláš, Bc. Eva Milotová 

 Objekt inventarizácie: Dom opatrovateľskej služby 

      predseda: Mgr. Miroslava Smoleňáková 

               členovia: Jana Fojtlínová, Bc. Eva Milotová 

 Objekt inventarizácie: Sklad CO a prostriedky PIO 

Predseda:  Mgr. Miroslava Smoleňáková 

            členovia: Barcaj Pavel, Bc. Eva Milotová 
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          Objekt  inventarizácie: Telovýchovná jednota 

                Predseda: Bc. Eva Mihálová 

                členovia: Pavel Barcaj,  Emanuel Smoleňák 

 

Návrhy na doplnenie členov, resp. výmenu neboli a tak konštatujem, že poslanci prijali   

 

Uznesenie  č. 36/2022 

 

v ktorom schvaľujú predložený návrh jednotlivých členov Ústrednej inventarizačnej komisie 

a dielčich inventaritzačných komisií  pre vykonanie Inventarizácie za rok 2022. 

 

Hlasovanie: za: 7 poslancov         proti:   0                      zdržal sa:  0 

 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov. 

 

 

6. Doplnenie členov komisií pracujúcich pri obecnom úrade 

 

Členovia komisií:   

Pre školstvo kultúru mládež a šport:          Predseda: Ing. Ferdinand Antálek 

                                                                    Členovia: Ing. Ondrej Bederka 

                                                                                     Mgr. Miroslava Poláková 

 

Komisia sociálnych vecí :                         Predseda: Viera Ježová 

                                                                  Členovia: Mgr. Miroslava Smoleňáková 

                                                                                   Mgr. Miroslava Poláková 

 

Komisia pre ochranu ŽP                            Predseda: Mgr. Miroslava Poláková 

a verejného poriadku:                                Členovia: Ing. Stanislav Perička 

                                                                                    Pavel Barcaj 

                                                                                    Ing. Marek Šuranský 

                                                                             

Bytová komisia:                                         Predseda: Igor Denkóci 

                                                                   Členovia: Ing. Stanislav Perička 

                                                                                   Mgr. Miroslava Poláková 

                                                                                    Emanuel Smoleňák 

 

Komisia pre ochranu verejného záujmu:    Predseda: Ing. Stanislav Perička 

                                                                   Členovia: Ing. Ondrej Bederka 

                                                                                    Bc. Ľubomír Janík 

                                                                                    Viera Ježová 
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Nová komisia: 

Komisia pre čerpanie a prípravu eurofondov 

 a plán obnovy na ďalšie obdobie:                   Predseda: Ing. Ondrej Bederka  

                                                                          Členovia: Bc. Ľubomír Janík 

                                                                                           Ing. Ferdinand Antálek 

                                                                                           Eva Milotová 

 

Náplňou komisie bude spolupráca a koordinácia eurofondov a prípravných prác pre Plán 

obnovy. 

  

Počet členov a zloženie komisií sa riadi čl. 7 ods. 5 ústavného zákona. Komisie sa skladajú zo 

zástupcov politických strán a nezávislých poslancov z ktorých je zložené obecné 

zastupiteľstvo a to tak, že každá z politických  strán a nezávislých kandidátov majú v komisií 

po jednom zástupcovi.  

 

Po doplnení členov komisií poslanci prijali 

Uznesenie č. 37/2022 

v ktorom schvaľujú  jednotlivých členov komisií pracujúcich pri obecnom úrade  

 

Hlasovanie: za: 7 poslancov         proti:   0                      zdržal sa:  0 

 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov. 

 

7. Plán činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023. 

     S týmto plánom činnosti  ste sa  oboznámili mailovou poštou , neboli k nemu doplnené 

žiadne pripomienky a bol vyvesený na úradnej tabuli.   

 Dávam hlasovať o pláne činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023. 

 

Hlasovanie: za:   7                  proti:     0                zdržal sa: 0 

 

Poslanci na svojom zasadnutí  prijali  

 

Uznesenie  č. 38/2022 

 

v ktorom schvaľujú plán činnosti hlavného kontrolóra tak  ako bol predložený kontrolórkou 

obce.  

 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

Plán činnosti tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice.   
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8. Schválenie štatútu obecnej knižnice  

 

 Naša obecná knižnica nemá svoj štatút, a v rámci zákona o obecnom zriadení ho musíme 

mať.  Tento štatút je tiež potrebný pri žiadostiach a výzvách na doplnenie knižníc a 

knižničného fondu.  

 

 

Návrh na Uznesenie:  

 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali 

 

Uznesenie č. 39/2022 

 

v ktorom schvalujú štatút obecnej knižnice. 

 

Hlasovanie:    za:    7                 proti:     0               zdržal sa:   0 

 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

  

9.  Rôzne 

 

Zmena rozpočtu  – rozpočtové opatrenie č. 4/2022. Starostka obce predložila zmenu rozpočtu  

ohľadom koncoročnej úpravy položiek. 

Poslanci nemali výhradu k zmene rozpočtu a v súlade s ustanovením par. 14 ods. 2 písmeno 

b,c zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov podľa priloženého návrhu. 

  

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali 

 

Uznesenie č. 40/2022 

 

v ktorom schvaľujú zmenu rozpočtu na rok 2022 

 

  

 Hlasovanie: za:   7 poslancov                   proti:  0       zdržal sa:  0 

 

Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté trojpätinovou  väčšinou poslancov.  

Rozpočtové opatrenie č. 4/2022 je súčasťou zápisnice.  

 

Manželom Antálkovým končí nájomná zmluva k 31.12.2022, majú záujem o predĺženie doby 

nájmu na dlhšie obdobie  na 15 rokov. Chcem sa spýtať či súhlasíte aby sme nájomnú zmluvu 

predĺžili. 
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Poslanci na svojom zasadnutí  prijali  

 

Uznesenie  č. 41/2022 

 

v ktorom schvaľujú zmenu doby nájmu na 15 rokov t.j. do 31.12.2037 

 

 

Hlasovanie: za:   6                  proti:     0                zdržal sa: 1 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

 

 Kultúrne a spoločenské akcie -  Pani riaditeľka nemá problém so zapožičaním telocvične, ako 

sme sa však na minulom zasadnutí rozprávali treba dať na plochu niečo na zakrytie 

palubovky.  

Treba to čo najskôr prejsť, aby sme vedeli či do toho vôbec ísť.  Je krátky fašang a tým, že je 

referendum a oslava  už zabezpečená nie je veľa voľných termínov.  

Ostatné akcie ako sme zvyknutý, termínovník pripravíme na ďalšie zasadnutie OZ. Okrem 

toho sme nechali akcie tak ako sme boli zvyknutý hlavne Turnaj troch generácií,  Vinobranie 

a Beh kúpeľným parkom .    

 

16.11. 2022 sa na nás obrátil o poskytnutie finančného príspevku náš spoluobčan pán Milan 

Flajžík na tlač publikácie při príležitosti jeho životného jubilea.  

 

Myslím, že by sme mu mali prispieť, zostáva otázka akou sumou. Poslanci po prerokovaní sa 

zhodli na sume 1 000 € za celoživotný prínos do našej obce. 

 

 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí prijali  

 

Uznesenie č.  42/2022 

 

v ktorom schvaľujú finančný príspevok pánovi Milanovi Flajžíkovi  vo výške 1 000 € 

 

 

Hlasovanie:  za:    7               proti:     0             zdržal sa:     0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

 

 

Nehnuteľnosť  s.č.  74 na predaj: advokátska kancelária zaslala stanovisko, ktoré som aj 

overovala na mestkom úrade u pani právničky  a mám tu aj návrh, poprosím Vás aby ste si 

prešli zapracované podmienky  a dali mi vedieť .  

 

Najskôr však musíme schváliť podľa par. 9 ods. 2 zákona 138/1991 o majetku obcí priamy 

predaj pozemkov. 
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Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ schvaľujú  

 

Uznesenie č. 43/2022 

 

v ktorom schvaľujú priamy predaj pozemkov, na ktorých sa nachádzajú nehnuteľnosti vedené 

na LV 329 nachádzajúce sa  v k.ú. Smrdáky.  

Hlasovanie:     za:  7                 proti:    0     zdržal sa: 0  

 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov.  

 

Pýtala som sa aj na dražbu, ak  pri otváraní obálok zistíme, že máme viacerých uchádzačov, 

treba osloviť asi firmu /aby nás niekto nemohol napadnúť, že sme rozhodli tak či tak. To však 

uvidíme, až po otvorení obálok a samotnom vyhotodnotení jednotlivých ponúk.  

 

 

Pokazilo sa auto značky Opel dali sme ho do opravy, ale volali nám zo servisu, že oprava by 

bola drahšia ako hodnota auta. Zisťovali sme koľko by stálo  v predajniach nové auto.  Cena  

v súčastnosti  okolo 18 000 – 20 000 €,- ale dodanie auta by bolo minimálne pol roka. To je 

pre nás dlhá doba kdeže na ňom rozvážame obedy pre dôchodcov. Poprosím, Vás, ak by ste 

vedeli, že by niekto odpisoval a vyraďoval autov primeranej cene prosím dajte mi vedieť.  

 

10. Diskusia 

 

Stretneme sa na dobrovoľníkoch v piatok 16.12. 2022 o 18.00 hod.  

 

Ďakujem a končím dnešné rokovanie, prajem Vám pekné a požehnané sviatky.  

 

 

 

 

 

Zapísala:  Mgr. Miroslava Smoleňáková 

Overovatelia: 

 

V Smrdákoch 13.12. 2022                                              

 

 

                                                                                                   Ingrid Tripšanská 

                                                              starostka obce 
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